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§74     Dnr KS 2023-850 
 
Fråga till Socialnämndens ordförande Ann Lewerentz (M) angående 
nedläggningen av Café REKOmmenderas. Från Ingrid Markström (S). 
Sammanfattning av ärendet 
Fråga från Ingrid Markström (S) till Socialnämndens ordförande Ann Lewerentz (M) angående 
nedläggningen av Café Rekommenderas. 
 
Beslutsunderlag 
 
Fråga till Socialnämndens ordförande Ann Lewerentz (M) angående nedläggningen av Café 
RekommenderasCafé REKOmmenderas. Från Ingrid Markström (S). 

Beslutande sammanträde 
Yttranden 
Ann Lewerentz (M) och Ingrid Markström (S) yttrar sig. 

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige anser frågan besvarad och finner att kommunfullmäktige 
beslutar i enlighet med förslaget. 
 
  
Paragrafen är justerad 

 



  

 

 

 

Norrtälje den 24 april 2023 

Socialdemokraterna i Norrtälje kommun 
 

https://norrtalje.socialdemokraterna.se/  
www.facebook.com/norrtaljesocialdemokrater 

www.instagram.com/socialdemokraternanorrtalje 

 

Fråga till Socialnämndens ordförande Ann Lewerentz (M) 
angående 

Nedläggningen av Café 

REKOmmenderas 

Samordningsförbundet Roslagen har under många år drivit MIA projektet (mobilisering 

inför arbete) som hade sitt avslut under 2022. I och med det så har det nu blivit ett 

glapp mellan MIA projektet och det nya projekt som startas upp som heter Lumena. 

Glappet skapar dåliga förutsättningar för företag som erbjuder praktikplatser och platser 

för arbetsträning. Framförallt drabbas de individer som nu blir av med sin arbetsplats, 

innan ett nytt projekt har startat.  Nedläggningen av Café REKOmmenderas är ett 

exempel.  

Min fråga är därför: 

- Hur tänker Norrtälje kommun arbeta framöver för att kunna erbjuda 

arbetsmarknadspolitiska insatser mellan projektperioder? 

 

Ingrid Markström (S) 

 

https://norrtalje.socialdemokraterna.se/
http://www.facebook.com/norrtaljesocialdemokrater
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